
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-06-16, § 23 

 

 Tid Torsdagen den 16 juni 2011 kl 16.00 – 16.25 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 21 juni 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden   

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Kenneth Nilsson (S) för Maria Östberg Svanelind (S) vice ordföranden  

Sara Gunnerud (S) för Maria Nygård (S) 

 

Ersättare: 

Per Hallberg (M) §§ 1-10, §§ 12-28 och  §§ 30-32  

Louise Ajnesjö (M)  

Gustav Johansson (M)  

Patrik Silverudd (FP)   

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Göran Widegren samt 

biträdanden borgarrådssekreteraren Magnus Thulin 

 

 

 

 



  

 § 23 
Ändrad markanvisning för bostäder på del av fastigheterna Sköndal 1:1 
och 1:7 i Sköndal till Skanska Mark och Exploatering Nya Hem samt 
markanvisning till SISAB 
Dnr E2009-513-00809, E2011-513-00224 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder på del av fastigheten Sköndal 

 1:1 och 1:7 i Sköndal till Skanska Mark och Exploatering Nya Hem och ger 

 kontoret i uppdrag att träffa markanvisningsavtal. 

 

2 Exploateringsnämnden anvisar mark för förskoleändamål på del av fastigheterna 

 Sköndal 1:1 och 1:7 i Sköndal till SISAB och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 16 maj 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Det är positivt att det byggs nya bostäder i Sköndal. Energianvändningen ska 

 vara högst 45-55 kWh/kvm/år exklusive hushållsel. I övrigt ska byggnationen 

 anpassas efter ”Stockholms stads program för miljöanpassat byggande”. All 

 grönyta som tas i anspråk ska ersättas med grönyta av likvärdig ekologisk 

 funktion.   

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


